
JUNTA GENERAL 

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA 

CELEBRADA EL DIA 19 DE MARÇ DE 2019 

 

A la ciutat d’Olot, el dia 19 de març de 2019, es reuneix a les 18:30 hores a la sala 
Gussinyé de l’Ajuntament d’Olot, la Junta General de l’ Institut Municipal d’Educació i 
Joventut d’Olot, sota la presidència del Sr. Josep Berga Vayreda. 

Assisteixen com a vocals de la Junta, la Sra. Maria del Mar Roca Reixach i la Sra. Anna 
Descals Tresserras,  

També hi són presents el Sr. Josep Compte, Director Tècnic de l’IMEJO, el Sr. Jordi 
Salvador Culí, interventor de l’Ajuntament d’Olot i la Sra. Sílvia Sunyer, Secretària de 
l’Institut Municipal d’Educació i Joventut d’Olot, per delegació de la Secretària General. 

1.- Aprovació de l’acta de la sessió anterior. 

El Sr. Josep Berga Vayreda, dóna inici a la sessió i realitza la lectura de l’acta de la 
sessió anterior, que s’aprova per unanimitat dels assistents. 

2.- Valoració de la memòria i de l’estat de liquidació del pressupost de l’exercici 
2018. 

2.1 Valoració de la memòria 2018. 

El Sr. Josep Compte, Director Tècnic de l’IMEJO presenta la memòria i els objectius 
d’educació 2018. Puntualitza que el 70% del pressupost es destina al Capítol I que fa 
referència a personal i queda poc marge per a la realització d’activitats. 

Seguidament es realitza la valoració de la memòria i els objectius per part dels 
assistents. 

2.2 Valoració de l’estat de liquidació del pressupost de l’exercici 2018. 

Intervé el Sr. ************, interventor de l’Ajuntament d’Olot, que exposa a la Junta 
General la liquidació del pressupost de l’exercici 2018. 

L’ IMEJO tanca amb un superàvit cent mil quatre-cents setanta-set euros i vuitanta-dos 
cèntims que només es podrà destinar a eixugar deute mentre no es publiqui una 
disposició que permeti donar-li un altre destí. 

El resultat pressupostari ha estat positiu amb més drets que obligacions.  

L’existència de tresoreria ha estat de cinquanta-quatre mil cent vuitanta euros i vuit 
cèntims i el romanent de tresoreria ha estat de cent vuitanta-un mil vuit-cents quaranta-
vuit euros i cinc cèntims. 

Seguidament els assistents a la Junta General, en realitzen la valoració. 

 



4.- Torn obert de paraula. 

La Sra. Anna Descals s’interessa pels Tallers d’Estudi Assistit (TEA). 

El Sr. Josep Compte explica que es troben limitats pel pressupost que implica un nombre 
determinat de places. És cert que amb el temps s’ha vist un increment de la necessitat 
de cobrir més places i s’està estudiant com solventar-ho atès que no seria una solució 
un increment d’alumnes per monitor en detriment de la qualitat. 

I no havent-hi més assumptes a tractar ni cap regidor que faci ús de la paraula, el 
president aixeca la sessió a les 19:40h i per constància del que s’hi ha tractat i dels 
acords presos, estenc acta que certifico amb la meva signatura 

 

VIST I PLAU       LA SECRETÀRIA 

EL REGIDOR PRESIDENT 

 

 

 


